
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 23
Slavonín

Č. 1 / 2023 10. 01. 2023 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ivo Háger, Emilie Lošťáková, Marie Fišrová, Mgr. et Bc. Šárka Hošková, Bohuslava
Šimoníková

Hosté: Ing. Kunert, MUDr. Bělehradová, paní Ambrožová, pan Bíza Petr, paní ředitelka ZŠ
Pospěchová

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

Předseda komise zahájil jednání komise městké části Slavonín, zápis vyhotoví osobně apředložil přehled bodů k
projednání tak jak jsou dále popsány v další části zápisu. Schůze se účastní pět členů, dva jsou omluveni,
schůze  je tedy usnášení schopná, program byl schválen všemi přítomnými členy komise.Ověřovatelkou byla
určena Š. Hošková.

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

Zástupci PČR a MPO se jednání neúčastnili.

03 Vystoupení hostů

03.1 Výstavba bytového domu na ul. Bryksova

p. Kunert pouzákal, že v minulosti došlo ke změně územního plánu z původního záměru na výstavbu pouze
rodinných domů v dané lokalitě na výstavbu i bytových domů včetně dopravní obslužnosti. Stavební řízení na
komunikaci aktuálně probíhá (včetně zatrubnění melioračního kanálu). Informoval, že občané dané lokality
budou podávat námitky, jako dotčení účastníci stavebního řízení s cílem získat prospěch města (dobudování
komunikací na ul. Durychova, Bryksova, Buzulucká). 

03.2 ZŠ, MŠ Slavonín

P. ředitelka Pospěchová informovala komisi o plánovém konání akce - sportovní odpoledne v areálu FK
Slavonín v červnu tohoto roku, ke které by bylo možné ze strany komise poskytnout jednak organizační a jednak
finanční podporu např. na ceny či provozní materiál.
Informovala rovněž komisi, že v příštím roce mají záměr organizovat školní ples, na kterém by mohla komise
rozvněž participovat. 

03.3 Torzo sochy kalvárie

P. Ambrožová upozornila na chátrající torzo sochy kalvárie na ul. Machátové. Shromáždila informace od
Národního památkového úřadu a odborů města, která poskytla členům komise. Zájemci z členů komise se na
místě sejdou s dohodnou se na dalším postupu pro případné obnovení této památky a její umístění na
důstojnějším místě. 

03.4 Podněty k nedostatečné vybavenosti na ul. Požárníků



P. Bíza předložil návrh na doplnění veřejného osvětlení v ohybu ul. Požárníků mezi ev. č. 9 a 9a, dále poukázal,
že v lokaci na ul. Požárníků ev. č. 15, 17 není žádný doslech veřejného rozhlasu. Poslední připomínka se týkala
zničeného travního porostu od ev. č. 17 směrem k zahrádkám, který nebyl obnoven po rekonstrukci přilehlých
komunikací, a kdy na tomto místě byla deponie stavebních hmot.

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Přehled požadavků z minulého zápisu
Stanovení dopravního značení na ul. Jižní (u ZŠ) - Předáno
Protokoly o převzetí oprav/investic - Před uzavřením
Starší požadavky
Zápis č. 7/2022 ze dne 22. 07. 2022: Oprava komunikace na ul. Durychova - Před uzavřením
Zápis č. 7/2022 ze dne 22. 07. 2022: Stromořadí na ul. Kyselovská - V realizaci
Zápis č. 10/2022 ze dne 11. 10. 2022: Požadavky na úpravu zeleně - V realizaci

05 Projednávané záležitosti

05.1 Oprava plánu jednání KMČ

Komise se dohodla na změně termínů jednání v měsících červen a listopad takto: 6. 6. a 7. 11. Žádáme o
opravu termínů na www stránkách, o odchylných datech bude komise ještě informovat vždy v zápisu měsíc
předem s ohledem na jejich publikování v lednových Olomouckých listech.

05.2 Zveřejněná stavební řízení

Předseda komise upozornil na vyvěšená stavební řízení na elektronické úřední desce: ,,Bytový dům A, Olomouc
- Slavonín, SO 04 Dešťová kanalizace včetně vsakovacích průlehů" a  obchvatu ,,D35 3508.2 Křelov - Slavonín,
2. etapa" - vodní díla.

05.3 Zprůchodnění toku Nemilanky

Na základě podnětu občana pana Ludína, byl projednán s Povodím Moravy požadavek na pročištění toku
Nemilanky v úseku soutoku s melioračním kanálem na konci ul. Kyselovská. Bylo přislíbeno prověření stavu a
vyčištění. 

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

08 Obecné informace

08.1 Pozvánka na divadelní představení

KMČ zve občany na první ochotnické divadelní představení v tomto roce, které se bude konat 11. února 2023 
 17.00 v tělocvičně FK Slavonín. Soubor z Velké Bystřice odehraje komedii Ephraima Kishona Byl to skřivan.

08.2 Připravovaná oprava komunikace Kyselovská

Komise byla informována o schváleném plánu velkých oprav komunikací v rámci kterých je v červnu letošního
roku plánována oprava povrchu ul. Kyselovská v úseku od křížení s ul. Pod Kostelem po křízení s ul. Hakenova
v objemu cca 8 mil. Kč. 



08.3 Spolupráce s jinými KMČ.

Členka naší KMČ paní Lošťáková nás informovala o zájmu na společné akci s KMČ Nové sady. Již dříve jsme
navrhovali navázání sousedských vztahů s Nemilany a Nedvězím.  Spolupráce by se týkala členů a občanů
těchto městských částí.

08.4 Závěr.

Jednání komise bylo ukončeno v 19.20 hodin. Další jednání KMČ 23 se uskuteční v plánovaném termínu v úterý
dne 7. února 2023 v 17:00 hodin v zasedací místnosti na ul. Kyselovská 74. Jednání komise je veřejné.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2023

Datum schválení zápisu: 16. 01. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ivo Háger

Zapsal/a:
Ivo Háger

Ověřil/a:
Mgr. et Bc. Šárka Hošková


